

Hand-dyed with natural indigo by BLUE PRINT AMSTERDAM
for MERZ B. SCHWANEN



Natural Indigo – the Blue Gold...

Let us share the joy in this special color and the honest craftsmanship with which it is processed.

Enjoy this garment with all natural and eco-friendly color, piece-dyed by hand.

The result? A unique irregular coloring – every piece is one of a kind.

The color may change over time - it may also get slightly lighter by and by.

This is part of the charm and character of indigo.

Care tips:

You can wash this garment in the washing machine at 30 degrees, preferably separately or with other blue items. Slight color bleeding is to be expected.

If you want the garment to keep hold of as much indigo dye as possible, bathe it overnight in a bucket filled with 1/2 water and 1/2 household vinegar.

We wish you long-lasting pleasure in your

Merz b. Schwanen garments!

Natürliches Indigo – das Blaue Gold...

Lasst uns die Freude an dieser besonderen Farbe und deren handwerklichen Verarbeitung teilen. Erlebe dieses Textil mit natürlicher und umweltfreundlicher Farbe, in traditioneller Art von Hand stückgefärbt.

Das Ergebnis? Eine einmalige leicht unregelmäßige Farbgebung – jedes Teil ein Unikat.

Die Farbe kann sich im Laufe der Zeit verändern – sie wird nach und nach etwas heller.

Dies ist charakteristisch für den Charme und die Besonderheit von Indigo.

Pflegehinweise:

Dieses Textil ist bei 30° in der Waschmaschine waschbar. Bestenfalls separat oder mit anderen blauen Teilen waschen. Ein leichtes Auslaufen der Farbe ist zu erwarten.

Möchtest du die Farbintensität solange wie möglich erhalten, so bade das Textil über Nacht in einem Eimer gefüllt mit 1/2 Wasser und 1/2 Haushaltssessig.

Wir wünschen dir viel Freude beim Tragen & Pflegen deiner

Merz b. Schwanen Textilien!